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CDA Winterswijk komt met nieuwsbrief 
En hier is hij dan: onze eerste Nieuwsbrief. Via 
deze nieuwsbrief gaat u o.a. informatie ontvangen 
over politiek en bestuurlijk actuele thema’s. Deze 
brief wordt per mail en per post aan de leden en 
belangstellenden verspreid en is op onze site te 
downloaden.  
 
Beste lezer, 
Zoals u wellicht weet, is binnen de CDA-afdeling 
Winterswijk sinds enig tijd een enthousiaste groep 
mensen (uit de leden, de fractie en het bestuur) in 

de weer om het CDA Win-
terswijk op een aansprekende 
manier voor het voetlicht te 
brengen. Mijn waardering 
daarvoor. 
Zo zijn er in december op 
oudejaarsdag kniepertjes 
gebakken in de Misterade, is 
er een Valentijns-attentie 
aangeboden aan vrijwilligers, 
is deelgenomen aan de 

avondvierdaagse en zullen enkelen mensen 
deelnemen aan de Marathon 
Nationaal Landschap Winterswijk in september.  
 
Mooie initiatieven om op een informele wijze in 
contact te komen met medebewoners en te 
luisteren naar wat er onder hen leeft. Dat laatste 
doen de fractie en het bestuur natuurlijk ook al via 
hun eigen netwerken, maar deze laagdrempelige 
werkwijze voegt daar toch iets aan toe. Het biedt 
ook mogelijkheden om in contact te komen met 
Winterswijkers die politiek geïnteresseerd zijn en 
sympathiseren met het CDA. En gezien de uitslag 
van de vorige gemeenteraadsverkiezingen zijn er 
dat nog al wat. 
 
Het CDA werd immers de tweede partij van  
Winterswijk. Het moet mogelijk zijn om uit dit  
potentieel ook mensen te herkennen die meer 
willen dan alleen hun stem uitbrengen op het 
CDA en die nader kennis willen maken met het 
gedachtengoed van het CDA en hoe onze fractie 
en het bestuur daar invulling aan geven.  

Het (proef)lidmaatschap is voor zo'n oriëntatie-
periode heel geschikt. 
Het zou prachtig zijn als we ruim voor de ge-
meenteraadsverkiezingen van 2018, waarvoor 
binnenkort al weer de eerste voorbereidingen 
zullen starten, betrokken Winterswijkers weten te 
interesseren voor het CDA. Dan kan zijn voor het 
afdelingsbestuur, kandidatuur voor de gemeen-
teraad, raadscommissies, maar ook voor hand en 
span diensten die altijd nodig zijn. 
Wilt u met ons uitzien naar Winterswijkers die 
nader kennis willen maken met het CDA? 
 
Ik wens u een goede zomer toe en graag zie ik u 
op de najaarsledenvergadering (of zoveel 
eerder). 
 
Vriendelijke groet, 
André Sletering 
Voorzitter CDA Winterswijk 
 
Vanuit de fractie 
We hebben net de laatste vergadering voor de 
zomervakantie gehad. In juli en augustus zijn er 
geen raadsvergaderingen, dus hebben we het als 
fractie ook een poosje rustiger.  
De afgelopen tijd hebben we geen grote agenda-
punten gehad waarbij we als fractie echt hebben 

zitten zwoegen om tot een 
besluit te komen. De aanvraag 
voor de wijziging van het  
bestemmingsplan aan de 
Bumerweg was wel zo'n punt, 
maar dit kwam uiteindelijk nog 
niet op de agenda van de 

raadsvergadering omdat het presidium (de verga-
dering van fractievoorzitters) vond dat er nog on-
voldoende informatie beschikbaar was om een 
goede afweging te maken. Bij de afwegingen die 
we maken gaat het er uiteindelijk om dat we als 
gemeente de dingen doen die goed zijn voor Win-
terswijk. Het afgelopen jaar was er wel eens een 
afweging tussen een belang van een persoon op 
de korte termijn versus het belang van het collec-
tief op de lange termijn. Die afweging is voor ons 
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niet zo moeilijk. We kiezen dan voor het collectief 
belang, mits er natuurlijk geen bestaande afspra-
ken worden geschonden! 
Alle leden van de fractie hebben de cursus over 
de kernwaarden van het CDA gevolgd. Dit kan 
ook een goed handvat zijn voor het maken van 
afwegingen. De kernwaarden zijn: gespreide ver-
antwoordelijkheid, publieke gerechtigheid, solida-
riteit en rentmeesterschap. Hiermee gaan we ook 
het komende seizoen weer aan de slag. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Wim Elferdink 
fractievoorzitter 
 
 
Vrijwilligers,  
het cement van de samenleving ! 
Vrijwilligers zijn onmisbaar. In Winterswijk zijn 
11.000 mensen vrijwilliger!  Denk hierbij aan 
trainers bij sportverenigingen, bij muziekvereni-
gingen, op scholen, de  bouwers en plakkers bij 
het bloemencorso. Ga zo maar door. 
Het is onbetaald werk dat voor 
anderen of voor de samen-
leving wordt gedaan. 
In de WMO heeft de gemeente 
de opdracht om aan te geven 
welke maatregelen er worden 
genomen om vrijwilligers te 
kunnen ondersteunen en facili-
teren. 
Uit het ronde tafel gesprek dat in 2014 is 
gehouden over de veranderingen op het gebied 
van zorg en welzijn, is het thema  
vrijwilligerswerk prominent naar voren gekomen. 
Door aanwezigen is met name aangegeven dat er 
behoefte is aan een centraal punt  
voor vrij-willigerswerk. Eén punt waar vraag en 
aanbod samen komt, één punt dat bemiddelt bij 
het vrijwilligerswerk, het verstrekken van informat-
ie en advies rondom vrijwilligerswerk en de 
deskundigheidsbevordering. Er is door een  
werkgroep onder leiding van  
de gemeente met verschillende partijen 
(waaronder de kerken, zorginstellingen, 
buurtschappen) gewerkt om te komen tot één 
centraal punt. 
 Voor de zomervakantie zijn deze fundamenten 
gelegd. Na de zomervakantie hopen we echt te 
gaan bouwen. Zodat we ook echt investeren in 
onze 11.000 vrijwilligers! 
 
Ilse Saris  Wethouder 
 
 
 
 

Een nieuw lid stelt zich voor 
Mijn naam is Stuart Weir. Zoon van een Schotse 
vader en Nederlandse moeder. Ik ben 37 jaar en 
vorig jaar met mijn vrouw en twee kinderen vanuit 

Enschede in Winterswijk ko-
men wonen. We hebben hier 
snel ons thuis gevonden door 
de oprechte gastvrijheid en 
nuchterheid. We genieten 
volop van de rust en ruimte 
van het buitengebied en de 
geweldige voorzieningen en 
sfeer in het dorp.  

De keuze voor de Achterhoek en Winterswijk was 
niet geheel toevallig: mijn vrouw komt uit  
Winterswijk en mijn Nederlandse oma uit Lichten-
voorde. Het is elke dag genieten als ik weer de 
Achterhoek binnenrijdt na een dag werken ergens 
in het land.  
 
Ik ben mede-eigenaar van adviesbureau Nautus 
in Amersfoort. Het ondernemen combineer ik met 
het uitvoeren van mooie adviesopdrachten in het 
gemeentelijk sociaal domein. Mijn vrije tijd breng 
ik het liefst door met mijn gezin, familie en vrien-
den. Ontspanning vind ik in sporten en mijn hob- 
by’s: (luchtvaart)geschiedenis, treinen en model-
bouwen.  
 
Ik ben altijd al geïnteresseerd geweest in politiek 
en overheid. De grote verantwoordelijkheden, 
complexe vraagstukken en altijd beperkte midde-
len maken het  maken van de goede keuzes altijd 
tot een uitdaging. Maar uiteindelijk draait het om 
mensen. Om die reden ben ik ook lid geworden 
van het CDA. Ik help de afdeling en partij graag 
waar ik een bijdrage kan leveren en kijk er naar 
uit om jullie te ontmoeten! 
 
Terugblik op de laatste Raadsvergadering 
Deze Raadsvergadering was op donderdag   
30 juni. Het CDA heeft in het vragenhalfuurtje 
wethouder Te Gronde een vraag gesteld over het 
proces omtrent de omgevingsvisie voor het  
buitengebied. 
De gemeente is op dit moment bezig met het 
vaststellen van een nieuwe omgevingsvisie. Dit 
zou een interactief proces worden, het buitenge-
bied mag meepraten. Het CDA had daar een an-
der beeld bij dan hoe het nu loopt. 
Er is een inventarisatie geweest waarbij de be-
woners van het buitengebied konden aangeven 
wat ze belangrijk vinden. Wij hadden verwacht 
dat de gemeente n.a.v. die wensen in gesprek 
zou gaan met het buitengebied. De houding van 
de gemeente kwam op ons echter over als: "Zegt 
u maar wat u belangrijk vindt, dan zullen wij wel 
kijken wat we er mee doen." 
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Het CDA vindt dat we het buitengebied hiermee 
tekort doen, en als raadsleden kennen wij op de-
ze manier ook de argumenten van het buitenge-
bied niet. 
 
Wethouder Te Gronde erkende de teleurstelling 
die er is in het buitengebied en zegde toe dat er 
een extra avond komt waar de gemeente met het 
buitengebied in gesprek gaat. De uitkomsten van 
die avond kunnen dan meegenomen worden bij 
het vaststellen van de startnotitie van de omge-
vingsvisie. 
 
Aan het einde van de raadsvergadering werd de 
gemeenteraad gebruikt als decor voor een WB 
feestje. Wethouder Gommers kreeg van zijn partij 
een bos bloemen omdat hij al tien jaar wethouder 
is. Bij deze ook de felicitaties van het CDA. 
 
Wim Elferdink 
 
Kopgroep CDA Winterswijk 
In het najaar van 2015 heeft CDA Winterswijk een 
zgn. kopgroep samengesteld om allerlei acties en 
bijeenkomsten te organiseren. Zo is ook deze 
nieuwsbrief ontstaan. Maar wat hebben zij nog 
meer gedaan? 
Op 31 december jl heeft de CDA in de Misterade 
kniepertjes gebakken en uitgedeeld.  
Op Valentijnsdag werden door de kopgroep 14 
vrijwilligers die speciaal zijn voor Winterswijk, 
bezocht aan huis met een doosje bonbons. 
Op zaterdag 12 maart werd er door CDA Win-
terswijk een overdekte fietsenstalling gebouwd bij 
Kinderboerderij Freriks in het kader van NL Doet. 
Door enkele mensen werd namens CDA de 

avondvierdaagse 
gelopen. 
Op zaterdag 2 juli 
hield fractielid Ismaël 
Johannis onder 
genot van een ont-
bijtje in de Nota-
ristuin een lezing 
over drugsgebruik in 

het uitgaansleven.  
En wat is de  kopgroep nog van plan? 
In september een thema-avond organiseren. De 
uitnodiging volgt nog. 
Eind van het jaar weer kniepertjes in Winterswijk 
Oktober/november een bezoek aan de Tweede 
Kamer en weer een Valentijnsactie. 
Voorjaar 2017 een bezoek aan Europees Parle-
ment in Brussel. (hetgeen helaas dit najaar niet in 
het programma pastte) Ook houdt de kopgroep 
zich bezig met ledenwerving. Kent u iemand die  
interesse heeft? Dan kan hij zich in contact stel-
len met het secretariaat. Contactgegevens staan 
in de kop van de Nieuwsbrief. 

Thema-avond 
Het zomerreces is ingegaan en de politiek staat 
op een laag pitje. Dit wil niet zeggen dat het he-
lemaal stil staat. Er is een groepje CDA-ers bezig 
met het organiseren van activiteiten. Een van 
deze activiteiten is een thema-avond over mobili-
teit. Winterswijk is een mooie plaats om te wonen, 
werken en te recreëren, maar het is van belang 
dat Winterswijk bereikbaar is en blijft. Zowel per 
auto als per openbaar vervoer. In het najaar zal 
hierover binnen de raad gesproken worden hoe 
dit in Winterswijk georganiseerd wordt. Met dit in 
het achterhoofd hebben wij op 19 september een 
thema-avond gepland over dit onderwerp. Er zul-
len drie sprekers zijn die een korte inleiding hou-
den over een onderwerp binnen de mobiliteit en 
daarna is er gelegenheid om hierover met elkaar 
te spreken. U wordt daarom van harte uitgeno-
digd om hierbij aanwezig te zijn. De inloop begint 
om 19.00 uur en de avond wordt om 19.30 uur 
geopend. De locatie is “De Lamme Hertog” aan 
de Markt in Winterswijk.  
 
Voetballen met Vreden 
Vanuit de commissie Duitsland van de raad is er 
een initiatief geweest om sportverenigingen van-
uit Winterswijk en Vreden uit te nodigen om de 

subsidies vanuit 
de Euregio uit te 
leggen. Er zijn 
namelijk moge-
lijkheden om acti-
viteiten die grens-

overschrijdend 
zijn te financieren 

met Euregiogeld. Hiervoor moet een plan van 
aanpak aangeleverd worden met een financiële 
onderbouwing. Als deze goed is wordt de subsi-
die verstrekt. Er waren veel verenigingen op het 
Trias complex aanwezig en er zijn contacten ge-
legd om onderling te verkennen of er mogelijkhe-
den zijn om samen sportactiviteiten op te zetten. 
Op deze bijeenkomst is ook het idee ontstaan om 
als Raden met elkaar een sportieve uitwisseling 
te doen en met een team van alle voetbalvereni-
gingen van Winterswijk. Zo gezegd, zo gedaan. 
Nicky Eppich is de ambtenaar die sinds kort in 
dienst is om de betrekkingen met Duitsland te 
onderhouden. Zij heeft samen met een Duitse 
collega alles voorbereid en op zich genomen.  
Op zaterdag 9 juli heeft de sportieve uitwisseling 
plaats gevonden en hebben de raad en de voet-
balverenigingen hun krachten gemeten. Het team 
van de raad bestond uit 1 raadslid en 10 ambte-
naren. U kunt raden wie dit raadslid was…. : Wim 
Elferdink heeft ‘zijn mannetje gestaan’ op het 
veld. De teams van de raden waren aan elkaar 
gewaagd en de tribune liet zich goed horen. Het 
weer was goed en de innerlijke mens werd goed 
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verzorgd. Na twee maal 25 minuten was de wed-
strijd gespeeld en heeft Winterswijk, in de laatste 
minuut, met 2-1 gewonnen. 
De profvoetballers uit Winterswijk hadden een 
volle wedstrijd te spelen. Twee keer 45 minuten. 
Allemaal spelers uit het eerste team van de voet-
balverenigingen van Winterswijk. Helaas kon al-
leen MEC niet mee doen. De voetballers begon-
nen goed en fanatiek, maar kregen al snel een 
doelpunt tegen. Daarop nog enkele en het werd 
iets stiller op de tribune. De Winterswijkers heb-
ben met 6-1 verloren van de spelers uit Vreden. 
Aan het einde van de voetbalwedstrijden werden 
de wisselbekers uitgedeeld door de burgemeester 
van Vreden en wethouder Aalderink. Er is afge-
sproken dat volgend jaar de wedstrijd gehouden 
wordt op het Trias complex en kunnen de deel-
nemers een sportieve revanche proberen te ne-
men. 
 
Drugs in de Notaristuin 
Op zaterdag 2 juli heeft verslavingsdeskundige en 
CDA-commissielid Ismaël Johannis verteld over 
trends in uitgaansdrugs. Dit heeft hij gedaan in 
De Notaristuin achter de HEMA onder het genot 
van een kopje koffie en een broodje. Het 

onderwerp riep bij 
de aanwezigen 
veel vragen op. 
Vooral het 
gegeven dat b.v. 
XTC erg lang in 
het lichaam achter 
blijft en zelfs we-
ken later nog 

bepaalde reacties kan oproepen. De XTC kan 
verkeerd vallen, of een depressief gevoel geven. 
Ook verminderd XTC de rijvaardigheid en kan het 
het lichaam verzwakken waardoor men eerder 
kans op infecties heeft. En niet het minst 
angstaanjagend: het kan de hersenen be- 
schadigen en is verslavend. Ook de manier van 
dealen is anders geworden. Zo wordt er veel via 
internet gehan-
deld en verhan-
deld. Meestal zijn 
de gevaren bij de 
jeugd en hun 
ouders totaal niet 
bekend. Een 
onderwerp dat in 
ieder geval nodig onder de aandacht van de  
ouders/verzorgers  gebracht moet worden.  De 
fractie van CDA Winterswijk gaat dit in ieder geval 
opnemen hoe (betere) voorlichting gegeven kan 
worden. 
 
 
 

Belangrijke data die u niet mag missen 
Ook in het najaar gaat het CDA Winterswijk op 
pad en nodigen we u uit voor verschillende  
activiteiten.  
 
Zondag 18 september: deelname CDA-team 
aan Marathon Nationaal Landschap Winterswijk 
Maandag 19 september: Thema-avond bij De 
Lamme Hertog 
Maandag 17 oktober: Najaars-Algemene Leden-
vergadering(kandidatenlijst Tweede Kamer –
Verkiezingen 2018) inclusief een bedrijfsbezoek 
aan Heesen Shipyards 
November: bezoek aan CDA-fractie Den Haag 
Zaterdag 12 november: Partijcongres Veghel 
Maandag 14 november: Najaars Algemene 
Leden Vergadering  
(Verkiezingsprogramma Tweede Kamer -
Verkiezingen 2018) 
Voorjaar 2017: Bezoek Europarlement in Brussel 

 
 
                                                                                                                                                                                                                           
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

CDA tijdens avondvierdaagse  

CDA tijdens Valentijnsactie  

CDA Kniepertjes-actie  

CDA tijdens NL-Doet  


